

2020庚子年雖給大家帶來了多難多舛的一年，卻也激發了不少獨具匠心的活動。值此辭舊迎新準備之際，CPCA發起首屆有獎徵集新春賀卡活動，望男女老幼踴躍參與。經評委選出的最佳作品（兒童、青少年、成人各一張），CPCA將印製成2021新春賀年卡發送給各位會員。

Year 2020 will be surely recorded in history for the global pandemic of Covid-19, the US presidential election and Black Lives Matter movement in the USA. It is so promising that we will leave all these behind, say goodbye to the year of the Mouse, and usher the year of the Ox in two months. CPCA is launching its first Seasonal Greeting Cards Contest. We cordially encourage people from all ages to participate in this activity. Winners will be awarded, and their artworks will be used to design of CPCA 2021 New Year Greeting Card to send to our members.

活動細則如下：

1. 賀卡主題：Happy 牛 Year - 2021辛丑年（牛年）新春問候
2. 創作手法：手繪圖、電腦製圖
3. 參賽人員分兒童、青少年和成人參組
 - a. 兒童組：12歲及以下
 - b. 青少年：13歲~17歲
 - c. 成人組：18歲及以上
2. 遞交方式：
 - 手繪的作品原件請郵寄至：陈鹏 55 Shelduck Lane, Mechanicsburg PA 17050;
 - 所有作品（包括手繪和電腦製圖）遞交時都須填寫Google表格，回答諸如：作者英文名（若有中文名，也請备注）、年齡、18岁以下未成年人的父母姓名、家庭地址、簡介構思靈感（100字內）等問題，並上傳電子文檔（可接受的文件格式為jpg, png)
1. 截止日期：2020年12月20日
 1. 評選結果揭曉：2021年1月6日

Details about this contest:

- Theme: Happy Year of the Ox
- Image Required for Entry: hand drawn and/or computer graphic for the front of a greeting card of celebrating the lunar New Year - Year of the Ox
- Groups in Three:
 - Children - Below age 13
 - Teenagers - Age 13 to Age 17
 - Adults - Age 18 and above
- Submission:
 - Submit the original artwork of hand drawing to Mr. Peng Chen, 55 Shelduck Lane, Mechanicsburg PA 17050;
 - All artworks (including the image of hand drawing and digital media) need to be uploaded to the Google Form

<https://forms.gle/gtT7ARPtuenJQSSLA> in the format of .jpg or .png.

- o The contestants will give a brief introduction of the author and his/her creation, such as English name (including the Chinese name if there is any), parent's name of the minors under age 18, age, home address, creative ideas (limited 100 words) when filling out the [Google Form](#).
- Submissions' deadline: Friday, December 18th, 2020
- Winners will be announced by: Sunday, January 6, 2021
- The finalists will be decided by voting!